
 
 
 
 
 
 
 
 
TRAORDINARI.  7 DE JUNY DE 2017. 
 
 
 
Aquest Ple va ser presidit pel regidor Àngel Soteras com a Alcalde accidental. Els punts de tancament dels comptes 
de l’any anterior finalment no van entrar per aquest Ple i s’espera un Ple extraordinari quan estiguin enllestits. 
 
CONVENIS AMB EL CONSELL COMARCAL DE L’ANOIA 
 
En primera instància, i després de donar compte dels decrets d’Alcaldia, es van passar a debat i votació un seguit de 
convenis amb el Consell Comarcal de l’Anoia. Aquests convenis són: Conveni d’hores per a tenir una tècnica de 
Participació Ciutadana, Conveni per a tots els recursos de Joventut que provenen del Consell Comarcal, com ara 
la mateixa tècnica de Joventut; Conveni per a Temps de Cures, pel qual es vinculen activitats com les dels Patis 
Oberts; i el Conveni per a recursos de Serveis socials. Tots quatre convenis són recurrents cada any i tots els grups 
van estar d’acord en repetir-los. Per tant, tots aquests convenis es van aprovar per unanimitat. 
 
CONVENI AMB L’IPHES I AMB LA XARXA DE MUSEUS 
 
A banda dels convenis amb el Consell Comarcal, també es va passar un conveni 
per a l’IPHES (Institut Català de Paleoecologia Humana i Evolució Social), de 
col·laboració en l’explotació de l’Abric Romaní. També es va passar un conveni 
per a continuar a la Xarxa de Museus pel Museu Molí Paperer. En tots dos casos 
es mantenia una col·laboració necessària pel que són dos BCINs de la vila, i tots 
els grups hi van estar d’acord, com ja s’ha fet en d’altres anys. Per tant, es van 
aprovar per unanimitat. 
 
CONVENIS AMB ENTITATS DE LA VILA 
 
Finalment, en un Ple en què tots els punts eren bàsicament de passar convenis recurrents, es van passar tres 
convenis més de col·laboració. En primera instància amb Capellades Comerç, per a ajudar en la dinamització de les 
seves activitats; després amb el Festival de l’Orgue; i finalment amb els Bombers de Capellades. En tots tres casos 
els diferents grups van agrair les tasques de cada entitat involucrada i van votar-hi a favor. Per tant, va passar també 
per unanimitat. 
 
PRECS I PREGUNTES 
 
Amb tot, els precs i preguntes van servir per a afegir més contingut a un Ple eminentment de convenis de consens i 
que s’aproven cada any. 
 
Primer, el grup de Cs va demanar que totes les fonts de la vila es tornin a posar en marxa. L’Alcalde accidental va 
respondre que s’hi està treballant. 
 
Tot seguit, Junts va demanar plànols per a la possible rotonda que es podria fer al costat de l’esplanada, la qual cosa 
l’Alcalde va respondre que encara s’hi està treballant. També van preguntar per l’estat de l’hort del costat de la 



Miranda xica, la qual cosa l’Alcalde va dir que ja es respondria més endavant ja que en aquell moment no tenia una 
resposta en ferm. També van preguntar per l’accés de la Piscina pel carrer Garbí, atès que s’han enderrocat algunes 
casetes que hi havia. Es va respondre que ja es passaria documentació més detallada en aquest sentit. També es van 
mostrar sorpresos per un camionet de la Brigada amb escombraries. Davant d’això van preguntar si s’estan fent les 
sancions adequades pels qui incompleixen el Porta a Porta; la qual cosa se’ls va respondre que sí que s’estan 
aplicant les sancions i que el camionet és en substitució d’una furgoneta tancada que no era gaire higiènica amb 
aquest material. Finalment van demanar si es tornaria a repetir el Fem un cafè amb l’Alcalde, la qual cosa es va 
respondre que s’estaven estudiant fórmules en aquest sentit però que encara s’estava estudiant. 
 
A continuació, Vila de Capellades - CUP va començar demanant que s’arregli l’estat deplorable de les pistes de 
voleibol que hi ha cap a Ca l’Anton. L’Alcalde va respondre que es miraria de fer abans no comenci la temporada 
d’estiu. Després VdC-CUP va preguntar si s’havien fet passes en l’assessorament per a la creació d’una comunitat 
energètica, la qual cosa es va respondre que s’hi estava treballant. El representant de VdC-CUP també es va 
mostrar alarmat per unes queixes que se li havien fet arribar sobre actuacions desafortunades del dinamitzador de 
l’Espai Jove La Cova, i la regidora de Joventut va respondre que s’estava mirant quines accions s’havien de realitzar 
per tal que no tornessin a passar segons quines situacions. Finalment es va fer un prec de caire general queixant-se 
de la deixadesa d’aquest equip de govern pel que fa a l’equip tècnic de la casa: hi ha treballadors amb massa volum 
de feina, processos de RLT que s’eternitzen, llocs de treball mal remunerats, etc. En particular, VdC-CUP va posar 
de manifest les queixes que havia fet la Interventora durant les Comissions Informatives pel que fa al volum de 
feina desmesurat que tenen. Havent-se ja queixat en d’altres Plens VdC-CUP sobre assumptes laborals com en la 
situació de l’Escola Bressol, aquesta vegada es va ficar l’accent en Intervenció. Aquí es va demanar que l’Alcalde, 
que també és regidor d’Hisenda, faci bé la seva feina i planifiqui el calendari de tal manera que sigui raonable amb 
les tasques que pot assumir Intervenció: es va anar tard per a aprovar Pressupostos (la qual cosa va obligar a 
prorrogar-los i, de retruc, donar més feina a Intervenció), es va anar tard per a les Ordenances, i ara s’estava anant 
tard pel tancament de l’any anterior. El prec que es feia, per tant, és que el regidor d’Hisenda planifiqui bé les seves 
tasques per tal que les treballadores no vagin sobrepassades de feina. L’Alcalde accidental va recollir el prec. 
 
Per la seva banda el PSC va preguntar com estaven els contactes amb el cap de la vegueria Penedès pel que fa a la 
possible cessió de la Caserna per tal d’ubicar-hi un CAP. Es va respondre que l’Alcalde tindria una resposta més 
clara però pel que a l’Alcalde accidental li semblava, s’hi estava treballant. També es va posar sobre la taula la manca 
de múscul per tal de gestionar subvencions, sobretot des de regidors que no han estat al cas de l’oferta. L’Alcalde 
accidental va respondre que certament es poden distribuir millor les tasques, però nega que s’estiguin rebutjant 
subvencions o que no s’hi estigui responent. 
 
Finalment, el cap de la Brigada, assistent en el públic, va fer una intervenció pel que fa a l’actuació davant de 
l’apagada general de la llum que hi va haver a tota la península. Va demanar que es revisés el protocol d’actuació per 
a emergències i també va recalcar que va trobar a faltar el suport dels diferents grups municipals per veure com es 
podia afrontar aquesta situació. Els diferents grups municipals van agrair la tasca de la Brigada i van explicitar que 
calia revisar l’actual reglament per a emergències. 
 
I amb aquesta última intervenció  es dona per acabat el Ple.  
 
 


